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Transportudvalget har i brev af 24. september 2013 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kim Christiansen (DF). 

Spørgsmål nr. 832: 

På baggrund af sagen om salg af godsbanearealet i Vejle bedes ministeren vur-

dere det hensigtsmæssige i, at et meget benyttet godsbaneareal nedlægges set i 

lyset af, at alle politiske niveauer arbejder hårdt på at få mere gods over på 

jernbanen. 

Svar: 

Jeg er enig med spørger i, at vi sammen bør arbejde på at få mest muligt gods 

over på jernbanen. I forhold til den konkrete sag har Banedanmark oplyst føl-

gende: 

”Der er ikke tale om, at godshåndteringen nedlægges eller nedprioriteres i Vej-

le. 

Banedanmark har i sagen lyttet til Vejle Kommunes ønsker om byudvikling på 

området, idet Banedanmark altid ønsker at indrette jernbaneinfrastrukturen i 

samklang med øvrige interessenter i et givent område, så vidt det er muligt i 

forhold til drifts- og sikkerhedsmæssige forhold. 

I den givne sag har Banedanmark sammen med de relevante godsoperatører 

vurderet, at den skitserede løsning vil sikre, at der fortsat kan håndteres gods i 

Vejle, også i forhold til evt. fremtidige stigende godsmængder.”  

Med venlig hilsen 

Pia Olsen Dyhr  
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